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Tisztelt Pesterzsébeti Lakosok! 

Ismét eltelt egy év és ez sem bizonyult könnyebbnek az előzőtől. Bár ebben az 

évben részben túljutottunk a járványon, de az általa okozott nehézségek 

érezhetőek az élet minden területén.  

Ennek figyelembevételével a fogadóóráimat továbbra is e-mailben 

bonyolítottam, illetve telefonos megkeresések jellemezték. A megkeresések 

főként a zöld területek gondozása, parkolási problémák, közterületen történő 

italozás, rongálás témakörben történtek. Az energia árak emelésével 

kapcsolatosan is többen kerestek, hogy milyen lehetőségek vannak és az 

önkormányzattól milyen segítséget tudnak kapni. A felmerült problémákra 

igyekeztem választ adni, megoldást találni, illetve az önkormányzat illetékes 

osztályától segítséget kérni. 

Nagy felháborodást okozott a körzetemben a Hunyadi János téren található 

közért előtt és a tér bizonyos pontján történő italfogyasztás. A lakosok kérték 

segítségemet a probléma megoldásában. Ebben az ügyben a Rendvédelmi 

Osztály segítségét és a Rendőrség aktív közreműködését is kértem.  

A térre szeretnék az elkövetkezendő évben mobil kamerát kérni, mivel a 

területen van két óvoda is és a parkot szeretnék biztonságosan használni az 

arra járók, a lakóknak pedig megnyugtató lenne a kamera jelenléte. 

A Kulcsár utcai lakótelepen élőknek a járdán parkoló kisteherautók okoztak 

gondot, amit a Rendvédelmi Osztály segítségével sikerült megoldani. Kértem az 

önkormányzat gyors intézkedését is, hogy a Rimaszombat utca- Kulcsár utca 

közötti járdarészre is fessenek fel parkoló csíkot, hogy a járdára két kerékkel fel 

tudjanak parkolni az autók és a gyalogosok is biztonságosan tudják használni a 

járdaszakaszt. 

Ebben az évben a képviselők részére rendelkezésre állt bruttó egymillió forint, 

melyet mindenki a saját körzetében tudott felhasználni. A 9. számú körzetre 

jutó pénzösszeget a Vécsey lakótelep Ábrahám Géza utcai részén lévő játszótér 

és a Kulcsár utcai lakótelep játszóterén található homokozók cseréjére, illetve 



azok takaró ponyváira használtam fel. Ezzel a homokozók tisztaságát tudjuk 

megóvni a gyerekek egészsége érdekében.  

Ez évben is rendszeresen részt vettem a testületi üléseken, vezettem a Szociális 

Bizottságot és még két bizottság munkájában vettem részt. A Szociális Bizottság 

ebben az évben is két alkalommal hirdette meg a szociális és piaci alapú 

bérlakás pályázatott. Sajnos ismét el kell mondanom, hogy nagyon sok az 

érvénytelen pályázat érkezett mind a két alkalommal. 

Az MSZP képviselőivel közösen az év folyamán két alkalommal, húsvétkor és 

december hónap közepén 50-50 adag meleg étellel segítettük illetve segítjük a 

KERAK Nappali Melegedőjét igénybe vevő hajléktalanokat, rászorulókat. 

 A Pesterzsébet – Kapitánypusztai Kutyaiskola és Sport Egyesületben zajló 

munkát is folyamatosan figyelemmel kísérem. Fontosnak tartom, hogy a 

kutyákat megfelelő módon kiképezve, legalább az engedelmesség alapjaira 

megtanítsuk, a felelős állattartást pedig a kutyát tartók elsajátíthassák. Ezzel is 

elő lehet segíteni a kutyások és nem kutyások békés egymásmellet élését. 

A körzetemben az alábbi munkák kerültek végrehajtásra: 

• Lakossági kérésre történt faültetés: 4 db 

• „Fogadj örökbe egy fát” igényfelmérés kapcsán történt faültetés: 3 db 

• Hatóság által előírt fapótlási kötelezettség teljesítése: 48 db 

 Intézményi munkák:  

• Szabadka utcai rendelő: klímaszerelési munkák 

• Hunyadi téri óvoda: külső csatornahálózat szerelési munkák 

• Mártírok útjai óvoda: külső csatornahálózat szerelési munkák 

• Gyulai Iskola konyha: festési munkák 

• Kruj Iván sportcsarnok: kazán karbantartási munkák 

• Mártírok útjai bölcsőde: elektromos javítások, kerítésjavítási munkák 

     Egyéb munkák:  

• 2 db kutyapiszok gyűjtő került kihelyezésre 

• A Pilisi Parkerdő Zrt- vel együttműködve, elindult a Budapest XX. kerület 

Újtelepi parkerdő fejlesztése, melyhez az Önkormányzat nettó 

20.000000 Ft támogatást biztosított. 



Szeretném megköszönni a hivatal, a Rendvédelmi Osztály, és a Szociális 

Foglalkoztató valamennyi munkatársának hozzáértő és gyors segítségét, melyre 

az egész év folyamán mindig számíthattam!  

A jövő évben is várom javaslataikat, továbbra is számítok bizalmukra, 

támogatásukra. 

Budapest, 2022. december.4. 
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